

报警启动按键











较远距离报警(约21-15m) 宠物防丢

中等距离报警(约812m) 行李防丢





设计距离内,按动手机按钮 -- 防医器报警 设计距离内,按动防丢器按钮 - - 手机报警 超过设定距离, 手机和防丢器同时报警

注意:本产品适用于苹果机系列 机型且具备蓝牙4.0以上版本。



点击App toSre图标 免费下载应用软件

在搜索栏输入Reagoble tag

输入账户和密码, 点 OK



下载成功,点击启动

建立连接

点击Connect 選



长按防丢器按键2秒 指示灯闪一下清除配对记录

显示Disconnect 遊成功

设定距离内手机寻找防丢器

报警按键,定距离内,按次,陈器 报警, 攤变红色, 再次, 佳报警

设定距离内防丢器寻找手机



长按防丢器按键2秒,指示灯闪, 手机报警,再按一次,停止报警

超出设定距离或断开连接报警



超出设定距离, 手机和防盗器会 同时报警,靠近后自动建立连接, 停止报警。

停止使用



长按防丢器按键2秒, 手机报警 点击连接断开连接, 防丢器将在 1分钟内自动关机

更换电池

打开后盖螺丝, 乳电池, 装新电池即可。 注意:正负极位置

电池型号: CR2032



Smart Bluetooth Alarm User's Guide



• iPhone 4S/5 iPod touch 5













Alarm start button

Alarm button



Bluetooth Alarm

Bluetooth 4.0

Communication system: bluetooth @ ver 4.0 A

frequency hopping spread spectrum method (FH - SS)

GH2 transmission frequency range: 2.4-2.4835 GH2

Communication distance: 20 m (depends on your work environment)

Power supply: CR2032 battery Power consumption: 220 MA

Standby time: 14 months

Working time:

about 5-6 months (depending on your workload)

Into the distance alarm (about 4 to 8 m): mobile phone, purse lost









Medium distance alarm (about 8 to 12 m) : luggage lost









A remote alarm (about 12 to 15 m): pet prevent lost



Design range, press the phone button







- Bluetooth Alarm to alarm Design range, press proof device button

- mobile phone alarm More than setting distance, mobile phones and Bluetooth Alarm to alarm at the same time

Note: this product is suitable for MAC series Or more than bluetooth 4.0 version of the model.

Installmobile phone software



Click on the App Store icon Free download apps







Input account and password and click OK



Download is successful, click start



Click to Connect



Long press the Bluetooth Alarm button for 2 seconds Indicator light flash, blink, removal of matching records

Disconnect

According to Disconnect the connection is successful

Mobile phone boking for the Bluetooth Alarm



Alarm buttons, set the distance, Press once. Blue tooth Alarm to alarm and Button turns red, press it again, stop the alarm

Set rangeBluetooth Alarm boking form ob ile phor



Press to the Bluetooth Alarm button 2 seconds long, lights flashing, cell phone to alarm, press it again, alarm stop, lights

Beyond the setting distance or disconne



Beyond the setting distance, mobile phone and Bluetooth Alarm to alarm at the same time, near to automatically establish a connection, Stop the alarm.

S top using th



Press to the Bluetooth Alarm button 2 seconds long, cell phone alarm Click the connection disconnected, The Bluetooth Alarm, will be Automatic shutdown in 1 minutes.

Replace the batter

Open the back cover screw, take out battery, install new batteries.

Note: Battery positive and negative

Battery type: Cr2032











